

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱
Educational Psychology 教育心理學

當期課號	1762	Course Number	1762
授課教師	黃國祐	Instructor	HUANG,KUO YOU
中文課名	教育心理學	Course Name	Educational Psychology
開課單位	幼兒保育系(四日)–A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程目的在探討教育心理學的發展與研究，期使同學將來能成為優秀的幼教老師。具體內容包括：幼兒發展，學習與教學，課程設計以及學習評量。	Objectives	The course presents the development and research topics of educational psychology to students, and inspires them to become good teachers. The topics include child development, learning and teaching, lecture and practice and measurement of learning.
教材	學習原理--心智、經驗與學校 遠流出版社 教育心理學--認知取向 大腦知識與教學 思考教學 學習地圖	Teaching Materials	
成績評量方式	期中考40%/ 期末考40%/ 上課表現與平時測驗:20%	Grading	midterm exam.:40%/ final exam.:40%/ performance on class and usual test:20%
教師網頁	-		
教學內容	本課程目的在探討教育心理學的發展與研究，期使同學將來能成為優秀的幼教老師。具體內容包括：幼兒發展，學習與教學，課程設計以及學習評量。	Syllabus	The course presents the development and research topics of educational psychology to students, and inspires them to become good teachers. The topics include child development, learning and teaching, lecture and practice and measurement of learning.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。